
Leka kommune Møteprotokoll

Utvalg: Formannskap
Møtested: Lekatun
Dato: 12.05.2017
Tidspunkt: 10:30 – 12:15

Følgende faste medlemmer møtte:

Navn Funksjon Representerer
Per Helge Johansen Leder SP
Kristin Floa Nestleder SP
Ole Kristian Holand Medlem SP

Følgende medlemmer hadde meldt forfall:

Navn Funksjon Representerer
Bjørn Arne Laugen
Åsmund Nilsen

Medlem
Medlem

AP
V

Følgende varamedlemmer møtte:

Navn Møtte for Representerer
Arnfinn Holand
Mari-Anne Hoff
Linda Garstad, sak 30 og 35

Bjørn Arne Laugen
Åsmund Nilsen
Kristin Floa

AP
SV
SP

Merknader
Kristin Floa ble erklært inhabil i sak 30 og 35 i hht Kommunelovens § 40 nr. 3 pkt. b.
Arnfinn Holand ble valgt til å underskrive protokoll i tillegg til møteleder.

Underskrift:
Vi bekrefter med underskriftene våre at det som er ført på de sidene vi har signert i møteboka, 
er i samsvar med det som ble vedtatt på møtet.

Leka, ________

______________________ ______________________
Per Helge Johansen Arnfinn Holand

Fra administrasjonen møtte:

Navn Stilling
Solveig Slyngstad
Beathe Mårvik

Rådmann
Formannskapssekretær



Saksliste

Utvalgs-

saksnr

Innhold Lukket Arkiv-

saksnr

PS 30/17 Jordlovsbehandling, søknad om fradeling av 
nausttomt fra gnr 9 bnr 26

2017/92

PS 31/17 Dispensasjon til fradeling av en parsell til 
nausttomt, gnr 9 bnr 26, Hildur Fredriksen mfl.

2017/92

PS 32/17 Dispensasjon fra formål bolig i reguleringsplanen 
for Gangstøa hytte og boligområde

2017/128

PS 33/17 Felles overordnet rusmiddelpolitisk handlingsplan i 
Ytre Namdal

2016/313

PS 34/17 Innspill til Strategisk vegplan Trøndelag 2017/34

PS 35/17 Klage på vedtak om konsesjon med vilkår om 
boplikt på erverv av fast eiendom, gnr 2 bnr 2 
Vedvika i Leka

2012/46

Orienteringer:
1. Invitasjon med ny dato for møte med kommunalministeren 6. juni. 
2. Det er utarbeidet ønskeliste fra Bindal, Nærøy og Vikna i forbindelse med 

kommunesammenslåing. 
3. Svein Viken kommer til kommunestyrets møte 18.05 og orienterer vedr politikontakt 

i Leka.
4. Det jobbes administrativt med ulike oppgaver som følge av et etterslep på 

forskjellige områder.
5. Status Ivarshallarn Amfi.
6. Fiberutbygging – fellesprosjekt med Nærøy og Vikna og utbygging av 

mobil/bredbåndsutbygging ligger nå på Doffin. 



PS 30/17 Jordlovsbehandling, søknad om fradeling av nausttomt fra gnr 9 bnr 26

Saksprotokoll i Formannskap - 12.05.2017

Votering: Rådmannens forslag enstemmig vedtatt.

Vedtak

Med hjemmel i jordloven §12  godkjennes fradeling  av omsøkte nausttomt på ca
0,29da fra eiendommen gnr 9/26. Begrunnelsen for vedtaket framgår av 
saksvurderingen.

Dersom deling ikke er rekvirert innen tre år etter samtykke til deling er gitt, faller
samtykke bort (jfr jordloven §12). 

Vedtaket er gjort i hht. delegasjonsreglementet Del 2 §1 pkt. 10

PS 31/17 Dispensasjon til fradeling av en parsell til nausttomt, gnr 9 bnr 26, 
Hildur Fredriksen mfl.

Saksprotokoll i Formannskap - 12.05.2017

Votering: Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt.

Vedtak

I hht til delegasjonsreglementet kap 2 § 3-12 og PBL §19 gis det dispensasjon fra 
arealplanens bestemmelser til å fradele eksisterende parsell til nausttomt fra gnr 9 bnr 
26. Fradelingen godkjennes ihht PBL § 20-1 m).

Dersom delingene ikke er rekvirert innen tre år etter at samtykke til delingene er gitt,
faller samtykket bort.

PS 32/17 Dispensasjon fra formål bolig i reguleringsplanen for Gangstøa hytte og 
boligområde

Saksprotokoll i Formannskap - 12.05.2017

Votering: Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt.

Vedtak

Ihht delegasjonsreglementets § 3-14 gis dispensasjon (jfr PBL§19) fra gjeldende 
reguleringsplanen Gangstøa hytte og boligområde, for tomt D1 fra boligformål til formål 
fritidsbolig. 



PS 33/17 Felles overordnet rusmiddelpolitisk handlingsplan i Ytre Namdal

Saksprotokoll i Formannskap - 12.05.2017

Votering: Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt.

Vedtak

Formannskapet vedtar at utarbeidet forslag til felles overordnet rusmiddelpolitisk 
handlingsplan m/ vedlegg legges ut på høring i perioden 11. – 19. mai. 

Innspill vil bli behandlet og endelig planforslag med saksframlegg vil legges fram til 
innstilling i juni med endelig vedtak innen 01.07. 2017.

PS 34/17 Innspill til Strategisk vegplan Trøndelag

Saksprotokoll i Formannskap - 12.05.2017

Votering: Ordførers innstilling med korrigeringer gjort i møtet enstemmig vedtatt.

Vedtak

For Leka kommune er det viktig at fylkesvei Foldereid- Kjelleidet – Bogen til Skei 
prioriteres. I det ligger fergekaier både i Gutvik og på Skei.
For øvrig støtter vi felles innspill, RYPIN, Kystgruppen og Region Namdal.

1. Leka er en øykommune uten fastlandsforbindelse. Ferga er hovedveien. 
Fartøy og fergekaier har stor betydning for regularitet. 
Leka kommune krever at det i sambandet Skei-Gutvik i alle anbudsrunder 
legges inn krav om hellukket fartøy med salong over dekk og universell 
utforming. Fartøyet må ikke være dårligere enn dagens fra 2001 med kapasitet 
på 38 pbe. Fergekaier må tilpasses med rett inn- og utseiling slik at fartøyet kan 
sikres god regularitet under krevende værforhold.

Dagens reserveferje er gammel og har dårlig regularitet og må byttes ut.
Reservefartøy må oppgraderes til akseptabel standard slik at dagens regularitet 
opprettholdes. 

2. Hurtigbåten Foldafjord er eneste alternativ til bil. Den må styrke med minst like 
godt fartøy og rutetabell som i dag - ikke dårligere, heller se på muligheter for 
forbedring. Dvs. raskere og billigere.

3. Veistrekningen fra Foldereid til kryss på Årsandøy og fra Bogen til Skei må 
prioriteres i kommende plan.

4. 1 km gang- og sykkelvei i området Husby på Leka.



5. Asfalt på resterende fylkesveger i kommunen.

PS 35/17 Klage på vedtak om konsesjon med vilkår om boplikt på erverv av fast 
eiendom, gnr 2 bnr 2 Vedvika i Leka

Saksprotokoll i Formannskap - 12.05.2017

Tilleggsforslag fra Mari-Anne Hoff:
Leka kommune vedtok i formannskapssak 11/12 å ilegge Elin Hukkelås boplikt på 
eiendommen. Hun fikk ett års utsettelse fordi våningshuset skulle istandsettes. 
Leka kommune vurderer derfor denne eiendommen som bebygd. 

Leka kommune har ikke full oversikt over hva slags driftsform kjøper hadde planer om. 
Leka kommune legger til grunn at det er søker selv som har valgt å kjøpe eiendommen 
på det nåværende tidspunkt.

Votering: Rådmannens innstilling med tilleggsforslag fra Mari-Anne Hoff enstemmig 
vedtatt.

Vedtak

Rådmannen mener at det ikke er framkommet nye momenter i klagen fra Tore 
Grongstad og foreslår at formannskapet opprettholder sitt vedtak om konsesjon med 
vilkår om boplikt. 
Dette er begrunnet ut fra hensyn til å styrke bosetting i denne delen av kommunen, og i 
kommunen. 

Leka kommune vedtok i formannskapssak 11/12 å ilegge Elin Hukkelås boplikt på 
eiendommen. Hun fikk ett års utsettelse fordi våningshuset skulle istandsettes. 
Leka kommune vurderer derfor denne eiendommen som bebygd. 

Leka kommune har ikke full oversikt over hva slags driftsform kjøper hadde planer om. 
Leka kommune legger til grunn at det er søker selv som har valgt å kjøpe eiendommen 
på det nåværende tidspunkt.

Leka, 12.05.2017

Beathe Mårvik
f.sk.sekr.


